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 PROTOKÓŁ nr XIV/20 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 30 stycznia 2020 r. 

 

XIV sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 30 stycznia 2020 r. o godz. 12.30  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska i stwierdziła, 

że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 16 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto  

w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska powitała zebranych 

gości, przedstawicieli służb mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd 

Powiatu oraz Radę Powiatu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska na protokolantów 

powołała Magdalenę Romankiewicz i Dominikę Konopnicką. Następnie przedstawiła 

porządek obrad, do którego nie było uwag (porządek obrad stanowi zał. nr 3). 

 

Posiedzenie opuściła Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar (16-1=15). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska powiedziała,  

że Radny Wojciech Długoborski wprowadził uwagi do protokołu nr XIII/19 z dnia 19 grudnia 

2019 r. Następnie Przewodniczący zarządziła głosowanie, w wyniku którego protokół został 

przyjęty jednogłośnie (15 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła  

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Radna Joanna Kostrzewa (15+2=17). 
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II. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Gryfińskiego w 2019 r. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Gryfińskiego w 2019 r., stanowiące załącznik  

nr 4 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że z zadowoleniem należy przyjąć działania, 

które zostały podjęte na terenie Chojny w zakresie utworzenia zawodowej straży pożarnej.  

Od wielu lat środowisko strażackie zabiegało o przywrócenie bazy dla straży, tym bardziej,  

że południe powiatu jest w dużej mierze obsługiwane w pierwszym rzędzie przez ochotników 

strażaków, o czym wszyscy doskonale wiedzą i co przedstawiają statystyki. Warto podkreślić 

również to, że właśnie samorządy gmin z południa powiatu starały się zarówno budować 

nowe remizy, jak i wyposażać straże pożarne w sprzęt, w szczególności w wozy strażackie,  

na co dowody są wyraźne, nie tylko na południu powiatu ale i w gminie Gryfino, ostatnio  

w m. Wełtyń. Jednakże tak, jak pan Starosta zauważył, warto byłoby poprosić pana 

Komendanta o przedstawienie informacji, w jaki sposób miałaby ta palcówka funkcjonować 

w Chojnie. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski  

powiedział, że w pierwszej wersji w miejscowości Chojna zaplanowane było powstanie JRG. 

Niestety te plany ze względu na pewne uwarunkowania dotyczące ilości wyjazdów, zdarzeń 

na tym terenie, zostały cofnięte przez Komendanta Głównego. Po tej pierwszej wersji, 

poszedł drugi wniosek, opiniowany również przez Starostwo Powiatowe w Gryfinie, w celu 

utworzenie, jeżeli już nie JRG, to chociaż posterunku pożarniczego. W przypadku JRG 

byłaby to obsada w postaci 33 pracowników etatowych plus dowódca i zastępca. Natomiast  

w przypadku posterunku to jest 20 strażaków. Na chwilę obecną temat został pozytywnie 

zaakceptowany, więc jest duża szansa, że na terenie miasta Chojna powstanie posterunek 

pożarniczy Państwowej Straży Pożarnej. Nie ma jeszcze wyceny co do kosztów realizacji 

tego zadania, czy jego lokalizacji. Ilość zdarzeń na danym terenie stanowi podstawowy 

parametr. Na terenie południa powiatu, licząc 5 gmin Chojna, Mieszkowice, Cedynia, Moryń  

i Trzcińsko-Zdrój, jest około 600-700 zdarzeń w ciągu roku. Jest to dość sporo, przy czym 

niektóre JRG nawet w województwie zachodniopomorskim obsługują zdarzenia w ciągu roku 

na poziomie 300-400. Zatem parametr jest tutaj bardzo ważny, bo zapewnia powstanie 
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posterunku. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo jeszcze dokładnie kiedy miałby powstać taki 

posterunek. Na terenie województwa jest w trakcie budowy kilka inwestycji, w tym komenda 

w Gryficach, JRG w Koszalinie, w Choszcznie trwają prace wykończeniowe dotyczące 

budowy komendy JRG. Nie wcześniej jak za dwa-trzy lata temat zostanie ujęty finansowo,  

za czym poszłyby pierwsze decyzje o realizacji posterunku w Chojnie. Wiąże się to raczej  

z budową nowego obiektu, ponieważ nie możliwości na bazie istniejącej jednostki OSP 

wygospodarować miejsce na pełnienie służby. Zatem będzie to nowy obiekt z nową 

lokalizacją i oczywiście nowym wyposażeniem, co najmniej dwa samochody gaśnicze, 

ewentualnie jakaś łódź ratownicza na wyposażeniu tego posterunku. Podobna sytuacja jest  

na posterunku pożarniczym w Dębnie, gdzie też były plany zmiany przejścia z posterunku  

na JRG, niestety plany się tam nie powiodły i pozostanie docelowo posterunek. Patrząc  

z punktu widzenia bezpieczeństwa południowej części powiatu, jeżeli byłby tam jeden zastęp 

i 5 ratowników na służbie, którzy mogą w ciągu minuty wyjechać do zdarzenia a pozostałe 

jednostki to OSP, które prężnie działają, też mają nowy sprzęt to myśli, że czas dojazdu  

w południowej części powiatu byłby naprawdę załatwiony. Nie byłoby problemu z czekaniem 

na jednostkę PSP, jak to jest dzisiaj w granicy 40-50 minut. Czas dojazdu do Cedyni czy 

Mieszkowic to jest praktycznie 20 minut od alarmu plus jednostki OSP i teren południa 

powiatu byłby zabezpieczony w bardzo dobry sposób. Temat przewija się już od dwudziestu 

lat. Pierwsze wnioski do Komendanta Głównego w sprawie powołania jednostki ratowniczo-

gaśniczej w Chojnie, niestety „umarły śmiercią naturalną”. W Chojnie nie będzie JRG,  

ale będzie posterunek. Jest to kwestia dwóch-trzech lat. 

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, po czyjej stronie będą leżały koszty. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski  

odpowiedział, że koszt budowy JRG w Koszalinie, trochę większego obiektu i więcej etatów, 

wyniosły około 15 milionów złotych. Zatem należałoby założyć około połowę z tej kwoty. 

Obiekt musi być przystosowany do odpoczynku dla strażaków, garaż, miejsce na sprzęt, 

niewielka część biurowa. Koszty stoją po stronie budżetu państwa. 

 

Radny Zbigniew Szmaja poprosił, o wszelkie sygnały i przekazywanie aktualnych 

informacji, żeby ten temat po raz kolejny „nie umarł śmiercią naturalną”. 
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Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski  

odpowiedział, że stara się na bieżąco informować Starostę Gryfińskiego. Miało to miejsce 

chociażby miejsce na spotkaniu noworocznym w Chojnie, gdzie temat poruszany był  

w towarzystwie Głównego Komendanta. Na bieżąco będzie informował Radę o sprawie. 

 

Radny Jerzy Zgoda zapytał, czy były brane pod uwagę inne lokalizacje takiego posterunku. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzej Prokopski  

odpowiedział, że tylko w Chojnie. Wytycznymi są potencjalne zagrożenia, ilość 

mieszkańców, czas dojazdu. Chojna spełnia warunki najlepszego centralnego położenia  

w powiecie. Część południową powiatu wspiera również posterunek pożarniczy w Dębnie. 

Lokalizacja wstępna jest wytyczona na działce przy wjeździe do Chojny, przed boiskiem. 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdań 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie za 2019 r. (druk nr 1/XIV);  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) następnie przedstawiła frekwencję obecności 

poszczególnych komisji stałych Rady Powiatu (zał. nr 6), otworzyła i zamknęła dyskusję,  

a następnie w obecności 17 Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdań komisji stałych Rady Powiatu  

w Gryfinie za 2019 r.: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/101/2020 w sprawie przyjęcia sprawozdań komisji stałych Rady Powiatu  

w Gryfinie za 2019 r., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej z realizacji rocznego planu kontroli za 2019 r. (druk  

nr 2/XIV);  
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji rocznego planu kontroli za 2019 r.: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/102/2020 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji 

rocznego planu kontroli za 2019 r., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r. (druk nr 3/XIV);  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r.: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/103/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Gryfinie  

na 2020 r., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia planów pracy 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r. (druk nr 4/XIV);  

 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 
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Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r.: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/104/2020 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

w Gryfinie na 2020 r., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r. (druk  

nr 5/XIV);  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie  

na 2020 r.: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/105/2020 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie na 2020 r., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XIV);  
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Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zmiany uchwały nr III/21/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnych Powiatu Gryfińskiego: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/106/2020 w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2018 Rady Powiatu  

w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Powiatu 

Gryfińskiego., została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2020 rok (druk nr 7/XIV);  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska poprosiła  

o stanowiska komisji, (zał. nr 5) otworzyła i zamknęła dyskusję, a następnie w obecności 17 

Radnych zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

zmiany budżetu powiatu na 2020 rok: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIV/107/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2020 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 7. 

 

X. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 8/XIV); 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w okresie międzysesyjnym Zarząd 

obradował na 6 posiedzeniach, radni otrzymali sprawozdanie z części posiedzeń. Z przyczyn 

technicznych sprawozdanie nie obejmuje całego spektrum spraw z uwagi na to, że z części 

sprawozdanie sporządzone zostanie dopiero na kolejną sesję Rady Powiatu. Jak widać dotyczy 

ono przede wszystkim już minionego roku, który został zamknięty. Natomiast na posiedzeniach 

styczniowych Zarząd zajmował się sprawami między innymi tymi, które dzisiaj poddane były 

głosowaniu, m.in. zwiększeniem budżetu powiatu o kwotę 101 140,00 zł. Zespół Szkół 

Ponadpodstawowych w Gryfinie będzie realizował projekt pn. „Bezpieczna szkoła – wymiana 

naszych doświadczeń” w ramach funduszu Małych Projektów INTERREG na kwotę  

48 330,00 zł. Projekt kierowany jest do nauczycieli poświęcony ćwiczeniu zachowań, później 

również podejmowaniu decyzji w sytuacji zagrożenia terrorystycznego. Tematem tym Zarząd 

zajmował się dwukrotnie, dlatego że na posiedzeniu jeszcze grudniowym, zatwierdzona została 

koncepcja projektu. Natomiast emanacja tej czynności znalazła odzwierciedlenie w zmianach 

do budżetu, z uwagi na to, że szkoła będzie już podpisywała umowę z Euroregionem 

Pomerania. Również w tym okresie została podpisana umowa na dofinansowanie przez 

PFERON programu „Zajęcia klubowe WTZ” w wysokości 33 210,00 zł. Dotyczy to zarówno 

klubu, który powstaje i będzie prowadzony w WTZ na ulicy Szczecińskiej w Gryfinie,  

jak również w Goszkowie. Zgodnie z przepisami w tych klubach akurat w tej chwili będzie  

po trzy osoby. Program skierowany jest do osób, które nie są uczestnikami warsztatów terapii 

zajęciowej, ale na przykład oczekują w kolejce. W związku z tym mogą one w ramach 

dofinansowanych zajęć przez PFRON spędzać czas i być integrowani ze społecznością. Z kolei 

na dzisiejszym posiedzeniu Zarząd zatwierdził koncepcję projektu na kolejne staże,  

jakie realizuje z kolei Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie. To z kolei są środki, które 

szkoła uzyskuje z Narodowej Agencji Programu Erasmus+ dla dwudziestu siedmiu uczniów, 

dwóch nauczycieli i trzech opiekunów. Organizowane są staże zawodowe skierowane również 

do nauczycieli zawodów, którzy w tej chwili co trzy lata też mają obowiązek odbywania staży. 

Staże będą się odbywały na Malcie, w Rumunii i na Węgrzech, ze względu na Brexit  

ze współpracy „wypadła” już Anglia. Po podpisaniu umowy Agencja przekazuje 80% 

dofinansowania na realizację tych staży. Natomiast w kolejnym roku 2021 trzeba założyć 20% 

w ramach swojego planu, a potem czekać na ich refundację. W ramach szkół, Zarząd musiał 

podjąć decyzję o wyznaczeniu nauczyciela w Szkole Specjalnej w Nowym Czarnowie  

na Zastępcę Dyrektora. Jest to z uwagi na zaistniałą w szkole sytuację taka, że dyrektor  

p. Wakuluk jest obecnie na długotrwałym zwolnieniu lekarskim, z kolei zastępca dyrektora  

z różnych względów również musiał pójść na zwolnienie urlopowe. W okresie 
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sprawozdawczym Zarząd również zajmował się drogami, zapoznał się ze specyfikacją  

i ogłoszony został przetarg na wycinkę krzewów, jak co roku wykonywane w tym okresie.  

Na kolejnym Zarządzie ogłoszona została procedura przetargowa na pielęgnację i wycinkę 

drzew przy tych drogach powiatowych, przy których wcześniej burmistrzowie wydali 

odpowiednie decyzje. Zarząd zajmował się inwestycją związaną z drogą Jaśminową  

w m. Żurawki, gmina Gryfino.  W tej chwili jest tam realizowana kanalizacja, a że w umowie 

są dość ścisłe harmonogramy prac, w związku z tym zaistniała konieczność wyrażenia zgody 

na przesunięcie terminu wykonania konkretnego elementu w harmonogramie. Nie dotyczy  

to terminu wykonania całości inwestycji. Przy kładzeniu kanalizacji doszło niestety  

do nieprzewidzianych i niezidentyfikowanych wcześniej kolizji, co wymagało znalezienia 

rozwiązania. Nie wpływa to w tej chwili na całość wykonania inwestycji. Również w okresie 

międzysesyjnym Zarząd ogłosił przetarg, który musiał zostać powtórzony z uwagi na to, 

 że wcześniejszy został unieważniony, a dotyczył prac porządkowych w obiektach Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie. Na jednym z posiedzeń styczniowych, w związku z rozpoczęciem 

przez PFRON naboru wniosków, Zarząd postanowił, jak co roku, przystąpić do „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”. Beneficjentem byłby powiat, a program 

obejmuje realizację projektów mających  na celu  rehabilitację osób niepełnosprawnych, w tym 

likwidację barier uniemożliwiających osobom niepełnosprawnym poruszanie się  

i komunikowanie, likwidację barier transportowych oraz aktywizację zawodową tych osób.  

W imieniu powiatu realizuje to Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie, którego 

zadaniem jest dotarcie do tych beneficjentów, którzy w poszczególnych działaniach mogą brać 

udział, przede wszystkim są to gminy ale również domy pomocy społecznej i stowarzyszenia. 

Jako przykład to w zeszłym roku do programu przystąpiła gmina Gryfino i zakupiła mikro 

autobus dla Domu Środowiskowego do przewozu 16 niepełnosprawnych osób, jak również 

gmina Chojna na modernizację dojścia do obiektu Domu Środowiskowego. Mówi o tym, żeby 

umożliwić wzięcie udziału tym, którzy mogą być beneficjentami programu, żeby mieli teraz 

czas na przygotowanie wniosków i projektów. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że ma kilka strategicznych pytań związanych  

z informacjami, przedstawionymi w sprawozdaniu z prac Zarządu. Po pierwsze ważna 

kierunkowa informacja o tym, że cyt. „Zarząd jednogłośnie zaakceptował pismo skierowane  

do Dyrektora SPZOZ MSWiA zawierające propozycje ewentualnego nabycia przedsiębiorstwa 

„Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o.”.  O tych planach już słyszał, bo pan Starosta 

relacjonował w różnych sprawozdaniach, rozumie, że to nabiera jakiegoś wymiaru i dobrze 
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byłoby przekazać Radzie kilka słów więcej na ten temat. Druga sprawa związana ze szpitalem 

to cyt. „Zarząd ponowienie skierował wezwanie do Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy 

w Gryfinie” Sp. z o.o. o uregulowanie zapisów w księgach rachunkowych Szpitala 

Powiatowego w Gryfinie.” Jeżeli czytamy taki zapis to należy rozumieć, że Prezes Zarządu 

Spółki nie wyraziła zgody na zapisy, o jakie wnioskował Zarząd Powiatu. Powiat nie ma  

na bieżąco wglądu w księgi rachunkowe i jest to zapewne rezultat korespondencji. Radny 

chciałby się dowiedzieć dlaczego to się nie stało i co w rezultacie dalej z tą sprawą. Trzecia 

sprawa związana ze szpitalem to kwestia dotycząca inwestycji cyt. „w związku  

z nieotrzymaniem dotacji celowej z budżetu państwa należy zmienić źródło finansowania na 

środki własne pochodzące z kredytu długoterminowego.” Czytając taki zapis pojawia się 

pytanie, dlaczego powiat nie uzyskał tej dotacji z budżetu państwa. Pan Starosta również 

informował, że powiat stara się żeby spełnić wszelkie kryteria niezbędne do tego, aby otrzymać 

taką dotację z budżetu państwa. Jak radny rozumie powiat nie dostał tej dotacji. Co jest 

przyczyną, jakie były tego powody, warto byłoby to też Radzie przedstawić, bo oczywiście to 

zabezpieczenie kredytowe było zawarowane i to jest konsekwencja tego, że nie ma tej dotacji. 

Ale co się stało, że jej nie ma mimo, że na horyzoncie były takie widoki, że również z tego 

źródła powiat otrzyma dofinansowanie. Czy powiat nie spełnił jakiś kryteriów?  

Czy były jakieś inne powody? Radny prosi o informację w tym zakresie. Jeszcze dwie sprawy, 

które być może są mało ważne, czy nieistotne ale dlatego można szybko rozwiać wątpliwości. 

Po pierwsze, w dalszym ciągu apeluje do Państwa, do Zarządu, do protokolantów z posiedzeń 

Zarządu, aby jeżeli już radni dostają informacje to przynajmniej należy napisać je na tyle 

syntetycznie, żeby coś z tej syntetyki wynikało. Jeżeli jest to już tak syntetycznie, że nic z tego 

nie wynika to po co to pisać. Przykład „Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektora Gabinetu 

Marszałka Urzędu Województwa Zachodniopomorskiego.” Bardzo pięknie, że się zapoznał, 

cieszymy się, ale o co chodziło - jedno zdanie, czego dotyczyło to pismo. Jak radny będzie 

chciał się dowiedzieć więcej to albo dogrzebie się w protokółach Zarządu albo poprosi o wgląd 

w trybie dostępu do informacji publicznej o to, żeby pokazać mu to pismo. Druga sprawa, która 

wzbudziła wątpliwość, cyt. „Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na udzielenie Głównej 

Księgowej PZAZ Pani Annie Wróblewskiej upoważnienia do składania oświadczeń woli 

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu w zakresie Powiatowego Zakładu 

Aktywności Zawodowej w Gryfinie.” Radny nie wie, czy przydzielenie tych uprawnień 

Głównej Księgowej jest właściwe. Jak rozumie to wynikało z wcześniejszej informacji, że pani 

dyrektor przebywała na długotrwałym zwolnieniu i ktoś musiał ją zastępować. Czy nie warto 

byłoby pomyśleć o jakimś innym zastępstwie ale nie w osobie Głównej Księgowej, bo jego 
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zdaniem kłóci się to z punktu widzenia teorii i praktyki zarządzania. Jest jeszcze jedna bardzo 

interesująca informacja, o której warto byłoby już na tym etapie coś więcej się dowiedzieć. 

Mianowicie jest zapis mówiący o tym, że cyt. „Zarząd zapoznał się w sprawie obchodów  

75. rocznicy ustanowienia polskiej administracji na Pomorzu Zachodnim.” Z czym się Zarząd 

zapoznał? Dzisiaj Rada uchwalała plan pracy Rady Powiatu, w którym również pokazany jest 

ten punkt. Zatem rozumie, że jakiś program obchodów 75-lecia ustanowienia polskiej 

administracji na Pomorzu Zachodnim będziemy opracowywać, warto byłoby poinformować 

Radę z czym zapoznał się Zarząd we wskazanym ustępie sprawozdania. 

(zapytania wraz z odpowiedziami stanowią zał. nr 8) 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jeżeli chodzi o cytowane zapisy  

to zapewne nie były dokończone, zabrakło w sprawie i poczytuje to, po prostu jako zwykły 

błąd. Jeżeli dotyczy zapisu cyt. „Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektora Gabinetu Marszałka 

Urzędu Województwa Zachodniopomorskiego.”, pismo to dotyczyło propozycji podjęcia 

działań związanych z przypadającą 75. rocznicą ustanowienia polskiej administracji  

na Pomorzu Zachodnim. Zarząd Powiatu zaproponował Przewodniczącemu Rady Powiatu, 

żeby wpisać do planu pracy Rady Powiatu uroczystą sesję i oczywiście pomyśleć, jak ten punkt 

zrealizować. Jeżeli Państwo radni ze swojej strony będą mieli w tym zakresie propozycje to jak 

najbardziej prosi je składać. Natomiast jeżeli chodzi o sprawy dotyczące szpitala, spraw 

związanych z MSWiA i odpowiedzi na to, co zawierało pismo, to m.in. z inicjatywy pani 

radnej Joanny Kostrzewy, Zarząd spotkał się kolejny raz z Dyrektorem Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej MSWiA w Szczecinie p. Bakunem, a chodziło  

o skonkretyzowanie rozmów. Na tych rozmowach Zarząd zadeklarował, że w ciągu dwóch dni 

złoży konkretne propozycje, które oczywiście są do dyskusji. To, jak Zarząd widziałby 

„przejęcie” w części lub całego przedsiębiorstwa, Zarząd zaproponował dwa warianty, których 

teraz nie chciałby rozwijać bo nie chciałby się pomylić. Są one zaaprobowane przez Zarząd  

i spisane na piśmie. Jeżeli Państwo radni będziecie chcieli, a ponieważ pani radnej też to już 

było udostępniane to oczywiście radni mogą się z tym szczegółowo zapoznać. Natomiast  

od wysłania tejże propozycji na razie niestety cały czas Zarząd czeka na odpowiedź. Starosta 

wie, że w tej chwili jakby w pierwszej kolejności MSWiA rozmawia ze szpitalem w Dębnie. 

Na ile te propozycje, bo niestety zawsze za tym stoi ekonomia, zostaną tam uwieńczone 

sukcesem to może później rozpoczną się jakieś rozmowy ze szpitalem w Gryfinie. Na dzień 

dzisiejszy należy robić swoje, jesteśmy w zupełnie innej sytuacji niż szpital w Dębnie, 

chociażby przez swoją inwestycję, poprzez to że powiat jest w spółce z podmiotem prywatnym, 
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dlatego jest mowa o sprzedaży przedsiębiorstwa bo to implikuje na przykład inny nawet sposób 

przejęcia. Starosta zna mniej więcej warunki jakie zostały zaproponowane szpitalowi w Dębnie 

i one są dla samorządu dosyć ciężkie z uwagi na to, że czas biegnie w związku z tym, jak się 

rozpoczynało rozmowy i ktoś miał jakieś długi to dziś wiadomo, że ma już je większe. Czyli 

jest postulat, żeby samorząd dopłacił kolejne środki finansowe, nie mówiąc o tym jak to ma 

funkcjonować na przyszłość. Na razie w zakresie MSWiA będą cierpliwie czekali natomiast 

tak, jak wspomniał, pismo będzie złożone w Biurze Obsługi Rady i Zarządu i rozesłane radnym 

w celu zapoznania się. Z tym też tematem związane jest niestety nienadanie dalszego biegu 

wnioskowi o dotację, pomimo zmiany proporcji udziału w spółce Szpital Powiatowy. Niestety, 

tak jak zrozumiał ze słów służb finansowych wojewody zabrakło tutaj terminu oraz opinii  

z Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju, Ministerstwa Zdrowia, do których powinien wystąpić 

wojewoda. Obecnie Wydział Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych pracuje również 

nad wnioskiem do pana wojewody w tej części, w której mamy finansować szpital w tym roku, 

bo jeszcze została kwota około 4,5 miliona złotych. I w części do tej kwoty powiat będzie 

próbował pozyskać dofinansowanie. Czy się to uda czy nie, to już jest inna sprawa. Prace  

na tym etapie wymagają dosyć dużego wysiłku, z tego względu że powiat jednocześnie,  

na dniach będzie podpisywał umowę na dofinansowanie szpitala z programu RPO. W związku 

z tym wiadomo, że tutaj nie może dojść do dublowania kwot i powiat musi to tak szczegółowo 

rozliczyć, żeby wyłowić kwotę, która nie ma jak gdyby nic wspólnego z programem 

dofinansowania w ramach programu RPO. To już wszystkie odpowiedzi. 

 

Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy powiat będzie wydzierżawiać substancje szpitala  

dla szpitala MSWiA, czy po prostu chce go sprzedać. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że dotyczy to właśnie poprzedniego 

pytania i to właśnie w propozycjach, które powiat przedłożył do MSWiA, jest odpowiedź  

na to pytanie. Zarząd Powiatu zaproponował dwa warianty, w tym możliwość czynszu 

dzierżawnego. Druga propozycja wykupu całości przedsiębiorstwa i majątku powiatu. 

 

XI. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, co się stało z wnioskiem Komisji Rewizyjnej, która  

na swoim posiedzeniu w dniu 21 stycznia br., w związku z doniesieniami medialnymi, 

zwróciła się z prośbą o odniesienie się, na najbliższej sesji Rady Powiatu w Gryfinie, 
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Powiatowego Komendanta Policji w Gryfinie w sprawie interwencji policjantów w dniu  

6 stycznia br. w Nowym Czarnowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska powiedziała,  

że odpowiedź Komendanta Powiatowego Policji w Gryfinie przewidziana jest w kolejnym 

punkcie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska powiedziała,  

że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja, ani żadne zapytanie.  

Czy w tym punkcie któryś z Radnych chciałby złożyć zapytanie lub interpelację? 

 

1. Interpelacja nr 72/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego dot. informacji na temat 

funkcjonowania i finansowania Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie 

wspierającego aktywność zawodową osób z niepełnosprawnościami w Powiecie 

Gryfińskim – zał. nr 9. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIV sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 72/20). 

 

2. Interpelacja nr 73/20 Radnego Wojciecha Długoborskiego dot. informacji na temat 

funkcjonowania i przyszłości powiatowego publicznego Zespołu Szkół Specjalnych 

w Nowym Czarnowie, w Gminie Gryfino– zał. nr 10. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIV sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 73/20). 

 
XII. Odpowiedzi na  interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie Ireneusz Winnicki powiedział, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej odbiera jako autentyczną troskę o sprawy policji w powiecie gryfińskim. 

W trybie artykułu 10 ustawy o policji, jest on zobowiązany do złożenia sprawozdania 

rocznego o stanie bezpieczeństwa lub w razie zagrożenia bezpieczeństwa. Nie ma żadnego 
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zagrożenia bezpieczeństwa publicznego, ale stawił się i jest do dyspozycji Rady. Generalnie 

w piśmie pan Starosta zwraca się do niego na temat przebiegu interwencji. Jak przebiegła 

interwencja to wszyscy widzieli. Nie widzi tutaj pola do komentowania przebiegu tej 

interwencji. Natomiast jeśli chodzi o środki jakie zostały podjęte. Jak otrzymali informacje  

o tym zdarzeniu, postąpił zgodnie z wewnętrznymi procedurami, poinformował Biuro Spraw 

Wewnętrznych, Prokuraturę Rejonową. Jako Komendant wszczął postępowanie 

dyscyplinarne. Dodatkowo, co nie było jeszcze zamieszczone w oświadczeniu, które pojawiło 

się po doniesieniach medialnych, postępowania dyscyplinarne zostały zakończone 

orzeczeniem o winie. Kwestia uprawomocnienia się i konsekwencją tego będą rozkazy  

o wydaleniu ze służby obu policjantów. Jeśli chodzi o postępowanie karne to gospodarzem 

tego postępowania jest prokurator, Komendant nie jest władny do udzielenia jakichkolwiek 

informacji na temat tego co się toczy w tym postępowaniu. Podjęte działania i planowane 

działania, aby odbudować wizerunek to cały czas pracują nad tym, żeby odbiór społeczny ich 

formacji był jak najbardziej pozytywny. W każdej grupie wiekowej udzielają  

się aktywnie w szkołach, w przedszkolach. W styczniu br. Komendant powołał zespół  

do promocji zawodu policjanta. Zespół spotykał się wielokrotnie z maturzystami  

we wszystkich szkołach z terenu powiatu gryfińskiego. Nie było żadnych negatywnych 

sygnałów, wręcz przeciwnie są deklaracje chęci wstąpienia do policji. W styczniu wpłynęło 

kilka podań o przyjęcie do pracy w policji ze strony młodych gryfinian. Nie ma negatywnych 

sygnałów od kierowników posterunków, Komendanta Komisariatu w Chojnie,  

ani dzielnicowych. Oczywiście sam czyn jest oceniany negatywnie, myśli że ich praca jest 

nadal oceniana w sposób pozytywny. Morale policjantów, wydaje się, że nie ucierpiało. 

Indywidualnie i grupowo z policjantami spotkali się psychologowie policyjni, nie było z ich 

strony żadnych niepokojących sygnałów. Po rozmowach nie miał żadnych informacji, które 

spowodowałyby konieczność podejmowania jakieś nadzwyczajnych środków. W związku  

z zaistniałą sytuacją skuteczność działań policji nie ulegnie pogorszeniu. Ciągłość służby jest 

zabezpieczona. Policjanci wychodzą do swoich zadań, wykonują je w sposób jak najbardziej 

profesjonalny. Dzisiaj jest ważne wydarzenie, praktycznie wszyscy policjanci gryfińscy są 

zaangażowani do zabezpieczenia przyjazdu ważnych osób na ten teren. Jego zastępca 

dowodzi całą akcją, czyli ze strony przełożonych też nie ma żadnych uwag co do tego,  

czy sobie poradzą. Sytuacja kadrowa w policji gryfińskiej od wielu lat już jest nienajlepsza, 

ale to nie ma nic wspólnego z ostatnimi wydarzeniami, ponieważ na ścianie zachodniej 

województwa również jest tak w innych komendach w Szczecinie, Stargardzie, Świnoujściu, 

Myśliborzu. To są jednostki w województwie, które mają wakaty. Na pewno jest to 
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spowodowane tym, że wokół jest też wiele innych atrakcyjnych zajęć, przez co jest mniej 

kandydatów. Bliskość Szczecina powoduje też że kandydaci na policjantów zatrudniają się  

w Szczecinie, bo dojazd jest atrakcyjny, a i warunki rozwoju kariery zawodowej Szczecin 

pewnie oferuje lepsze. Komendant zacytował pismo, które wpłynęło od mieszkańca Gryfina 

kierowane do Komendy Głównej Policji z prośbą o to, żeby je upublicznić. Pismo to będzie 

dobrym komentarzem do minionych wydarzeń. Rzecznik Komendanta Głównego wczoraj 

przesłał je do Komendy Wojewódzkiej, następnie do Komendanta w Gryfinie. Pan Arkadiusz 

wyraził zgodę na odczytanie pisma, cyt.: „Witam serdecznie, przepraszam że do Pana piszę 

(Komendanta Głównego Policji), ale nie wiem gdzie. Chciałbym opisać pewną sytuację, która 

wydarzyła się 21 października 2019 roku w miejscowości Żabnica ulica 3 Maja 10, powiat 

gryfiński. Tego dnia powiesił się mój brat Krzysztof Kowalski. Oczywiście przybyło 

pogotowie i policja. Pogotowiu oczywiście nie mogę zarzucić, bo robili to według 

obowiązujących norm. Ci dwaj policjanci byli bardziej zaangażowani w udzielaniu pomocy, 

poprzez reanimację niż zespół pogotowia. Przy tym ich empatia, pomoc była bezgraniczna, 

szczera i oddana służbie. Szczycę się tym, że w Gryfinie są tacy ludzie, którzy mają uczucia  

i chęć niesienia pomocy. Kiedy zauważyłem w ich oczach troskę i żal po śmierci brata, było 

to dla mnie bardzo wzruszające. Piszę to dopiero teraz bo bardzo źle znoszę śmierć brata. 

Dziękuję serdecznie, że macie w swoich szeregach prawdziwych, szczerych i uczciwych 

ludzi. Mam tylko prośbę, żeby w moim imieniu pogratulować im i wysłać ten list  

do lokalnych gazet, żeby wszyscy wiedzieli ile im zawdzięczamy. Dziękuję. Pozdrawiam.” 

Komendant podziękował. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy pan Komendant odchodzi ze służby, o czym 

przeczytał w gazecie. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie Ireneusz Winnicki odpowiedział, że też się 

zdziwił jak o tym przeczytał w gazecie. Nie napisał jeszcze raportu o zwolnieniu ze służby. 

 

Radna Teresa Sadowska zapytała, czy pan Komendant może już iść na emeryturę. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie Ireneusz Winnicki odpowiedział, że od 10 lat,  

z uprawnieniami wiek. W grudniu minęło 30 lat wysługi. 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poinformował, że ze względu na złożoność 

zadanych pytań w interpelacjach odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 
 
XIII. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska powiedziała,  

że Radni otrzymali następujące pisma, w wykazie pism: 

1. Pismo Prezesa Zarządu Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie, znak: 

L.dz.3360/2019 z dnia 23 grudnia 2019 r., w związku z wnioskiem Rybackiej Spółdzielni 

„Regalica” w Gryfinie o wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

przy Rybackiej Spółdzielni „Regalica” (zał. nr 11); 

2. Uchwała Nr VIII/82/2019 Rady Miejskiej w Sławkowie z dnia 29 maja 2019 r. w sprawie 

przyjęcia rezolucji w sprawie projektu ustawy o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju 

usług i sieci telekomunikacyjnych oraz niektórych innych ustaw (zał. nr 12); 

3. Uchwała Nr XVI/114/19 Rady Powiatu Opolskiego z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie: 

realizacji § 5 ust. 1 pkt. 2 lit. B rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej  

z dnia 23 sierpnia 2012 r. w sprawie domów pomocy społecznej (zał. nr 13); 

4. Informacja dyrektora ZSP w Chojnie, iż w Rankingu Techników Perspektywy 2020, 

Technikum w ZSP w Chojnie uplasowało się na 7 miejscu w województwie  

i 213 w kraju, otrzymując tytuł „Srebrnej Szkoły 2020” (zał. nr 14); 

5. Wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej z dnia 21 stycznia 2020 r.  

w/s sprawowania nadzoru właścicielskiego w Szpitalu Powiatowym w Gryfinie Sp. z o.o. 

za okres od 1 października 2018 r. do 30 września 2019 r. (zał. nr 15); 

6. Pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich, znak: Or.A.0719/8/20 z dnia  

15 stycznia 2020 r., dot. podsumowania działalności i efektów pracy organizacji (zał. 

nr 16); 

 

Pisma, których Radni nie otrzymali w wykazie pism przekazanym w materiałach sesyjnych: 

 
7. Uchwała Nr XII.30.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 13 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu ustalonego w uchwale budżetowej Powiatu Gryfińskiego na 2020 r. (zał. nr 17); 
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8. Uchwała Nr XII.31.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 13 stycznia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Gryfińskiego (zał. nr 18). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Aleksandra Zielińska poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali pismo od Przewodniczącego Rady Powiatu Romana Michalskiego dot. obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia 2020 roku według stanu na dzień  

31 grudnia 2019 roku wraz z drukami radnych (zał. nr 19); Pismo mieszkańców gminy 

Moryń wpłynęło do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przewlekłości działań 

powiatu w zakresie budowy chodnika przy drodze powiatowej we wsi Dolsko (zał. nr 20). 

Komisja będzie zajmowała się tą sprawą. Przewodnicząca poinformowała, że w związku  

ze zleceniem na ostatniej sesji Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia postepowania 

wyjaśniającego oraz przedstawienia stanowiska w zakresie miejsca zamieszkania radnego 

Wojciecha Długoborskiego, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej skierował pismo  

do Przewodniczącego Rady Powiatu (zał. nr 21), w którym to informuje, że Komisja 

Rewizyjna nie zakończyła jeszcze postępowania wyjaśniającego. O tym fakcie zostanie 

powiadomiony Wojewoda Zachodniopomorski, co do konieczności przedłużenia terminu 

wyjaśnienia przedmiotowej sprawy. 

 

XIV. Zakończenie posiedzenia. 
   

O godz. 14:00 Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Gryfinie Aleksandra Zielińska wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknęła XIV sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Protokół sporządziła: 
 

Dominika Konopnicka 

  

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 

 

 


